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Ministr průmyslu a obchodu Jan Mládek na setkání firem 
Jihočeského kraje 

Hluboká nad Vltavou, 9. září 2016 

Sdružení automobilového průmyslu uspořádalo další jednání představitelů firem 
„automotive“ s představiteli krajů. Tentokrát se zástupci členských firem AutoSAP 
setkali s představiteli Jihočeského kraje v Hluboké nad Vltavou. Hlavní vystoupení, na 
téma Opatření na podporu automobilového průmyslu ze strany MPO, měl ministr 
průmyslu a obchodu Jan Mládek.  

Nejpodstatnějšími diskutovanými tématy v Jihočeském kraji byly, podobně jako v dalších 
krajích, trh práce, vzdělávání a dopravní infrastruktura. Cílem setkání třech desítek 
zástupců firem, Krajského úřadu, Úřadu práce, Finančního úřadu, Policie ČR, Hospodářské 
komory a technických škol Jihočeského kraje bylo seznámit se s prezentacemi vybraných 
úřadů a VŠTE, prodiskutovat náměty a požadavky firem s krajskými představiteli.  

Účastníci jednání se shodli na tom, že se oblasti „automotive“ daří a tato část 
zpracovatelského průmyslu patří k páteřím české ekonomiky.  

Ministr průmyslu a obchodu Jan Mládek se soustředil na témata trhu práce a opatření, 
která by měla vést ke zvýšení počtu technicky vzdělaných pracovníků i studentů z domova i 
ze zahraničí. Mezi opatřeními na podporu automobilového průmyslu vyzdvihl především 
Operační program Podnikání a inovace pro konkurenceschopnost pro období let  2014-2020, 
program výzkumu a vývoje TRIO, investiční pobídky a podporu rozvoje průmyslových zón.  

Mezi hlavními tématy ministr Mládek zmínil Iniciativu Průmysl 4.0. Včasným zachycením 
nástupu Průmyslu 4.0 dojde podle ministra Jana Mládka ke zvýšení atraktivity ČR pro nové 
zahraniční investory a zavedení nových technologií umožní významně zefektivnit využití 
zdrojů nejen v automobilovém průmyslu.  

Viceprezident Sdružení automobilového průmyslu Bohdan Wojnar poděkoval ministru 
Mládkovi za podporu v řadě oblastí a zdůraznil důležitost spolupráce ministerstev, krajů i 
obcí při řešení například průmyslových zón, investičních pobídek nebo integraci pracovních 
sil, které by trvale působily v Jihočeském kraji.  

Viceprezident AutoSAP Miroslav Dvořák mimo jiné požadoval umožnění aktivní účasti 
zástupců průmyslu při tvorbě a průběžné aktualizaci strategických dokumentů rozvoje 
školství. V praktické rovině ocenili zástupci regionálních technických škol podporu 
jednotlivých firem, zejména stáží pro studenty a vyučující. Cílem je co nejplynulejší 
integrace studentů a učňů do výrobního procesu.  

Ředitel sekce krajské pobočky Úřadu práce Jihočeského kraje Ivan Loukota řekl, že 
vzhledem k velmi nízké nezaměstnanosti v kraji je problémem obsadit jakékoliv pracovní 
místo kvalitními pracovníky. Úkolem úřadu práce přesto zůstává chránit tato pracovní místa 
pro obyvatele České republiky. Diskutovalo se také o programu na usnadnění příchodu 
ukrajinských pracovníků do průmyslu. Zástupce Hospodářské komory Luděk Keist 
k aktuálnímu nedostatku pracovních sil řekl, že v jejich důsledku mohou firmy přijít nejen 
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o jednotlivou zakázku, ale mohou být odmítnuty navždy. Také další diskutující označili za 
klíčový problém nedostatek personálních zdrojů na rozvoj firem.  

Luděk Procházka, ředitel krajského ředitelství Policie ČR Jihočeského kraje, seznámil 
účastníky s bezpečnostní situací v kraji, úspěšností policie při vyšetřování závažné 
kriminality v kraji a zdůraznil, že dostavba dálnice z Prahy do Tábora na státní hranici 
s Rakouskem sníží počet závažných dopravních nehod. Účastníci jednání požadovali také 
vysokorychlostní vlakové spojení Praha – Linz. 

Předsedající jednání Miroslav Dvořák poděkoval představitelům firem za bohatou diskusi a 
ocenil zájem vysokých krajských úředníků o problematiku autoprůmyslu v regionu.  

Pro další informace prosím kontaktujte: 

Ing. Miroslav Konvalina 
tel.: 739 764 192 
e-mail: konvalina@autosap.cz
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